

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

**Copyright © United Nations 1998
All rights reserved
Manufactured in the United States of America**

**Copyright © Nations Unies 1998
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique**



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1651

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 1998

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 165I

1991

I. Nos. 28386-28399
II. No. 1061

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 26 September 1991 to 8 October 1991*

	<i>Page</i>
No. 28386. United Nations (Economic Commission for Latin America and the Caribbean), United States of America and Inter-American Development Bank:	
Understanding concerning efforts to promote the growth of sound capital markets and securities regulatory mechanisms. Signed at Washington on 26 September 1991	3
No. 28387. European Economic Community and Austria, Finland, Iceland, Norway, Sweden and Switzerland:	
Agreement laying down a procedure for the exchange of information in the field of technical regulations (with annex, joint declaration and agreed minutes). Signed at Brussels on 19 December 1989	11
No. 28388. United Nations (Economic Commission for Latin America and the Caribbean) and Trinidad and Tobago:	
Agreement of technical co-operation. Signed at Port-of-Spain on 1 October 1991	143
No. 28389. United Nations and Italy:	
Exchange of letters constituting an agreement on the participation of the United Nations and other organizations of the United Nations system in the International Specialized Exhibition Genoa 92. New York, 16 September and 2 October 1991	149

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1651

1991

I. Nos 28386-28399

II. N° 1061

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 26 septembre 1991 au 8 octobre 1991*

	<i>Pages</i>
N° 28386. Organisation des Nations Unies (Commission économique pour l'Amérique latine et les Caraïbes), États-Unis d'Amérique et Banque interaméricaine de développement :	
Accord relatif aux efforts en vue de promouvoir le développement de marchés de capitaux sains et de mécanismes régulateurs de valeurs. Signé à Washington le 26 septembre 1991	3
N° 28387. Communauté économique européenne et Autriche, Finlande, Islande, Norvège, Suède et Suisse :	
Accord instaurant une procédure d'échange d'informations dans le domaine des réglementations techniques (avec annexe, déclaration commune et procès-verbal agréé). Signé à Bruxelles le 19 décembre 1989	11
N° 28388. Organisation des Nations Unies (Commission économique pour l'Amérique latine et les Caraïbes) et Trinité-et-Tobago :	
Accord relatif à la coopération technique. Signé à Port-of-Spain le 1 ^{er} octobre 1991	143
N° 28389. Organisation des Nations Unies et Italie :	
Échange de lettres constituant un accord relatif à la participation de l'Organisation des Nations Unies et autres organisations du système des Nations Unies à l'Exposition spécialisée internationale Gènes 92. New York, 16 septembre et 2 octobre 1991	149